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In het huidige bestuursprogramma  is door het college de wens opgenomen om het openbaar vervoer terug te 
laten komen in de buurt van de Hovel en zorgcentrum Elisabeth. Hierover is de afgelopen jaren meerdere malen 
overleg gepleegd met de provincie. Op 31 januari 2013 opnieuw overleg gevoerd met de provincie Brabant als 
de concessie houder van het openbaar vervoer om te bezien of de politieke en bestuurlijke wens te realiseren is.  
 
De enige mogelijkheid om de bereikbaarheid van de Hovel en het zorgcentrum Elisabeth te vergroten is het 
wijzigen van de route van buslijn 11. Tijdens het overleg zijn verschillende scenario's besproken om buslijn 11 
vanuit Tilburg rechtstreeks te verbinden met het zorgcentrum. De verschillende opties hebben een dermate 
negatieve invloed op de dekking en de bezetting van de lijn dat ze voor de provincie onhaalbaar zijn. 
 
Belangrijkste redenen hiervoor zijn: 

 een één-richting route met de bus zorgt voor reizigerverlies op de lijn. Dit komt door de toename van de 
reistijd en de kosten voor dezelfde reis. Door de invoering van de OV-chipkaart betalen mensen per 
gereden km. Omrijden is dus duur voor de reiziger en daarom onwenselijk.  

 het uitgangspunt van de provincie blijft werken met halteparen. Door een  één richting route is dit ook 
niet mogelijk. Dit is nadelig voor de reiziger en brengt het gebruik van de lijn omlaag. 

 enige optie om tegemoet te komen aan de wens is buslijn 11 in zijn geheel te verleggen naar de 
zuidkant van Goirle. Hiermee wordt de dekking van de lijn vele malen minder goed. In de huidige 
situatie ligt de lijn midden door het verzorgingsgebied wat geheel in lijn is met de uitgangspunten van 
de provincie 

 naast de praktische problemen is er bij de vervoerder en de concessiehouder op die route ook geen 
reizigersvraag bekend. Ook is buurtbus die wel op deze route rijdt ook niet volledig bezet. 

 Het uitbreiden van de huidige lijnen en OV diensten binnen de gemeente Goirle is ook niet aan de orde 
 
Conclusie: 
Er zijn voor de provincie geen aanleiding en mogelijkheden om tegemoet te komen aan de politieke en 
bestuurlijke wens voor de bereikbaarheid van de Hovel en het zorgcentrum.  De provincie heeft daarnaast 
aangegeven dat er wat heb betreft in de huidige concessie maar ook in de toekomstige nieuwe aanbesteding 
naar alle waarschijnlijkheid geen aanleiding is om haar standpunt te wijzigen. 



Oplaadpunt OV-chipkaart  
In 2012 is de gemeenteraad meerdere malen geïnformeerd over de situatie rondom het oplaadpunt van de OV-
chipkaart. De provincie Brabant heeft inmiddels een contract gesloten met de firma Bekker op de Hovel. Hier is 
op 18 maart 2013 een nieuw oplaadpunt geplaatst. Naast het oplaadpunt op de Hovel is er door  M-Com 
inmiddels ook een oplaadpunt voor de OV-chipkaart geplaatst in de AH vestiging op het van Hogendorpplein. 
Hiermee heeft de gemeente Goirle dus twee oplaadpunten. 
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